國立嘉義大學幼兒教育研究所獎學金設置要點
Regulations of Scholarships for ECE Graduate Students

95年5月4日94學年度第2學期第四次系務會議通過

95年6月20日94學年度第2學期第五次系務會議修正通過

96年6月13日95學年度第2學期第五次系務會議修正通過

Adopted by Department Affairs Meeting on May 4th, 2006

Amended and Adopted by Department Affairs Meeting on Jun. 20th, 2006

Amended and Adopted by Department Affairs Meeting on Jun. 13th, 2007

一、本要點依據國立嘉義大學94年9月13日94學年度第2次行政會議修正通過「研究生工讀獎助學金發放要點」辦理。

The regulation is according to “Regulations of Scholarships and Assistantships for Graduate Students” that adopted by 94.09.13 second administrative meeting of 94th academic year in national Chiayi university.  

二、為獎勵國立嘉義大學幼兒教育研究所(以下簡稱本所)學行優良之研究生，特訂定本要點。

The essentials are set to reward the Childhood Education Institute graduate students of national Chiayi University who are both excellent in studies and behavior.

三、本所入學考試獎學金之名額及審查方式如下：

(一)名額及金額:凡參加本所推薦甄試及一般考試成績名列第一名入學者，頒發獎學金10,000元；一般考試成績名列第二名入學者8,000元。

(二)審查方式：具備上述資格學生，於一年級上學期頒發獎學金；若因故未於該考取年度入學者，其獎學金之發放，由所務會議決議之。

三、The number of qualifiers and review of the scholarships for entrance examination are as follows:

(一)The number of qualifiers and the amount of money：The student who places first in the admissions interview and general examination will be awarded for NT10, 000. The student who places second in the general examination will be awarded for NT8, 000.

(二)Review：The students who are qualified will be awarded at the first semester; if the students who don’t entry in the year, the supply of scholarships will be decided by the department affairs meeting.

四、本所申請論文發表獎學金之資格及審查方式如下：

(一)資格：凡在學期間以本所研究生名義參加下列學術發表者, 得於提出研究生學位口試申請時一併申請本獎學金，每人以二次為限，每次頒發獎學金2000元。

(1)有審查制度之學術研討會以口頭或海報發表論文者。

(2)經大學院校學報刊載論文者。 

(二)審查方式：申請者應檢具該研討會之審查制度說明、徵稿辦法（含主辦單位邀請函及會議議程）、論文集等證明文件。如遇特殊申請案件(例如與大學院校學報相同等級之期刊等)，得由所長召集臨時審查小組決議之。

四、The qualifications and review for the scholarship of published theses are as follows:

(一)The qualifications: During the semester, ECE graduate students who participate in academic publishing can apply for this scholarship while addressing to “the examination of academic degree”. Each person is limited for two times and awarded for NT2000.

(1)The graduate students who have the oral or poster presentation with peer-review in the academic conference will be qualified.

(2)The graduate students who have been published theses in the academic journal of college will be qualified.

(二)Review: The applicant shall submit the following documents that include the account of censorship, the regulation of inviting article（the invitation letter and agenda） and journal. If the application is particular（such as the level of journal is equal to an academic journal of college）, the application shall be determined by ECE chairperson who will convene the occasional panel to resolve.

五、凡在學期間參加國際學術研討會，以英語進行口頭簡報之第一作者，除了原訂2000元獎助金之外，可再獲5000元補助，補助額共7000元。

During the semester, the graduate student who participates in an international academic conference and has the oral presentation in English will be awarded for NT2000. In addition, the graduate student will be awarded for NT5000, and the total amount is NT7000.

六、凡在學期間以本所研究生名義經SSCI或TSSCI期刊刊登論文者，得檢附期刊文件申請獎勵，每篇獎勵金額8,000元。

During the semester, the graduate student presented the thesis on SSCI or TSSCI can apply for the award with the journal documents. Each article is awarded for NT8000.

七、獎學金經費來源：由校務基金提撥經費支應。本所視經費總額彈性調整各項獎學金金額及名額。

The resource of scholarship：The funding will be provided by the school foundation. The department will adjust the amount and number of the scholarships according to the total amount of fund.

八、本要點經系（所）務會議通過後實施，修正時亦同。

This regulation will be implemented by the approval of department affairs meeting. If there is any clause amended, the procedure above should be taken.
